
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

              Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 

Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Αντιδράσεις της τοπικής κοινωνίας για την επικείμενη 

κατάργηση του Ειρηνοδικείου Βάμου Χανίων» 
 
Κυρία, κύριοι Υπουργοί, 
 
Αντιδρά η τοπική κοινωνία του Δήμου Αποκορώνου στην επικείμενη κατάργηση 
του Ειρηνοδικείου Βάμου που μελετά το Υπουργείο Δικαιοσύνης στα πλαίσια 
των μειώσεων των Δικαστηρίων της χώρας, την οποία πρότεινε στην εισήγησή 
της η Παγκόσμια Τράπεζα. Δια του Δημοτικού Συμβουλίου, κατατέθηκε 
ψήφισμα κατά το οποίο εκφράζεται η αντίθεση στην επικείμενη κατάργηση του 
Ειρηνοδικείου, τονίζεται η ιστορικότητά του, αφού είναι συνυφασμένο με τις 
επαναστάσεις του κρητικού λαού και επισημαίνεται η αναγκαιότητα διατήρησής 
του, μιας και εξυπηρετεί δύο Δήμους (Αποκόρωνα και Σφακίων), εκ των οποίων 
ο δεύτερος είναι ορεινός και δυσπρόσιτος. Το Ειρηνοδικείο Βάμου είναι η 
μοναδική δημόσια υπηρεσία που πλέον έχει απομείνει στην περιοχή, 
φιλοξενείται δε σε κτίριο του Ελληνικού Δημοσίου, χωρίς να επιβαρύνει τον 
κρατικό προϋπολογισμό. Είναι αίτημα κατοίκων και φορέων να μη συνεχίσει η 
απογύμνωση του τόπου από Υπηρεσίες και μάλιστα το Ειρηνοδικείο να 
ενισχυθεί με την πρόσληψη επιπλέον δικαστικών υπαλλήλων, αφού με την 
αύξηση των αρμοδιοτήτων των Ειρηνοδικείων (υπενθυμίζουμε τη μεταφορά 
αρμοδιοτήτων επίλυσης κτηματικών διαφορών) θα αυξηθεί σημαντικά η 
δικαστηριακή του ύλη. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2354

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/12/2023



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να μην καταργηθεί το 
Ειρηνοδικείο Βάμου, γεγονός που θα υποβαθμίσει την περιοχή και θα 
υποβάλλει σε ταλαιπωρία τους κατοίκους των Δήμων που εξυπηρετεί, αλλά 
αντίθετα να συνεχιστεί η λειτουργία του και να ενισχυθεί με τον απαραίτητο 
αριθμό δικαστικών υπαλλήλων, προκειμένου να βελτιωθούν οι παρεχόμενες 
υπηρεσίες του προς όφελος των πολιτών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




